

Quality Policy

Worldwide Canine Academy UAE (hereafter referred as WWK9) is an Abu Dhabi based Company, providing professional service K9 squads in the Middle East Region.

We are committed to deliver assertive, highly skilled dogs that perform to their highest standards consistently through our innovative and best training methodologies combined with a safe, happy, and healthy lifestyle for our dogs. WWK9 have developed, implemented and have been maintaining the Quality Management System in accordance with ISO 9001:2015 International Standard.

VWVK9 committed to meet and exceed the needs and expectations of stakeholders through continual improvements by effectively incorporating the following best practices across its business processes:

- Providing Clean, Healthy, safe, positive & comfortable work environment.
- Establishing, reviewing and measuring quality objectives.
- Managing risks & opportunities.
- Providing supportive & inspirational leadership.
- Providing qualified & experienced personnel.
- Providing competent trainers.
- Providing state of art training facilities with latest technology.
- Effective evaluation, reporting & feedback system.

We are committed to deliver superior quality products & services by continually review, refine and improve our training programs according to the latest advancements in the industry to ensure that:

- Our methodologies and techniques are always of the most innovative and highest quality.
- Our products and services comply with stakeholders / customers, المصلحة العملاء والمتطلبات القانونية والتنظيمية والصحة legal, regulatory, occupational health, safety, environmental and other applicable requirements.

We aim to reinforce a culture of excellence with the involvement of our people by providing necessary awareness & training.

سناسة لحددة

وورلدوايد كايناين أكاديمي يو آي إي (المشار إليها فيما بلي باسم WWK9) هي شركة مقرها أبوظبي، تقدم فرق K9 للخدمات المهنية في منطقة الشرق الأوسط.

ملتزمون بتجهيز كلاب أكثر حزما وقوة وذات مهارات عائية نؤدى دورها بأعلى المعايير باستمرار من خلال اتباع منهجيات التدريب المبنكرة وأفضلها جنبًا إلى جنب مع أساوب حياة آمن وسعيد وصحى لكلابنا.

قامت WWK9 بتطوير وتنفيذ وصيانة نظام إدارة الجودة وفقًا للمعيار الدولي 2015: 1SO 9001.

تلتزم WWK9 بتلبية وتخطى احتياجات وتوقعات أصحاب المصلحة من خلال التحسنات المستمرة من خلال الدمج الفعال لأفضل الممارسات التالية عبر عملياتها التجارية التالية:

- توفير بيئة عمل نظيفة وصحية وآمنة وايجابية ومربحة.
 - إنشاء ومراجعة وقياس أهداف الجودة.
 - إدارة المخاطر والقرص.
 - توفير القيادة المساندة والملهمة.
 - توفير الكوادر المؤهلة ونوي الخبرة.
 - توفير المدربين المختصين / الأكفاء.
 - توفير أحدث مرافق التدريب بأحدث التقنيات.
 - التقييم الفعال، وإعداد التقارير ونظام التعقيبات.

ملتزمون بتقديم منتجات وخدمات عالية الجردة من خلال المراجعة المستمرة وتحسين وتنقيح برامجنا التدريبية وفقًا لأحدث التطورات في الصناعة لضمان ما يلي:

- منهجیاتنا وتقنیاتنا هی دائمًا الأکثر ابتکارًا وأعلی جودة
- المهنية والسلامة والبيئة وغيرها من المتطلبات المعمول بها.

نهدف إلى تعزيز ثقافة التميز بمشاركة موظفينا من خلال توفير الوعى والتدريب اللازمين.

رنیس WWK9

التاريخ: 2024/01/10 النسخة - RO

Head of WWK9



Dated: 10-01-2024 Version -R0